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§§ 72 Mötets öppnande 

Kai öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna. 

 

§§ 73 Föregående protokoll 

Protokoll 2020.6 godkändes.                                                                                                                                                                           

 

§§ 74 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

 

§§ 75 Ekonomi/Budget 

Ekonomin är god.  

Vi har sökt kompensationsstöd från RF. Detta pga förlorade intäkter för tävlingstillstånd. 

 

 

 

 

 

 

 

Mötesprotokoll 2020.7 
2020-05-19 kl. 20.00 på Skype 

 
Närvarande: Kai Koivuranta  Ordf. 

Magnus Månsson Viceorf 
Lennart Nielsen                Kassör                                          

                             Liselott Schönström  Sekr  
                             Jenny Pålsson 
                             Thorsten Haapala 
Förhinder:  Mikael Angelin 
                             
                              
  
  
 



§§ 76 Styrelsens rapporter 

Kai och Magnus rapporterade från DOG-möte + valberedningen SBF 13/5. 

Nytt möte i DOG-gruppen i början av juni. 

Thorsten rapporterade om Covid-19. Många vill ha tillstånd att köra. Problem att FHM och 
Polisen inte har samma antal som max deltagare. Det viktigaste är att vi förmedlar, att det är 
för att inte belasta sjukvården, som det inte ges några tillstånd. Samt att vi rättar oss efter 
FHM, RF och regeringens rekommendationer. 

Brev till alla SGA, angående DM, Cuper eller liknande. Detta för att få reda på om det skulle 
delas ut några medaljer, utmärkelser på Konf Syd 2021, och om vi skulle ha en Konf Syd till 
nästa år. Det är bara folkrace som har svarat, de kommer inte att köra några cuper i år och 
har inget behov av Konf Syd, då de tänker anordna en egen konf med genomgång av nya 
regler. 

 

§§ 77 Styrelsearbete – planering 

Ordförandemöte 27/5 via Teams kl 20.00. Vi kommer att gå igenom årsmöteshandlingarna, speciellt 
ekonomin och frågan om ansvarsfrihet. Informera om det senaste ang Covid-19. Frågan om Konf Syd 
2021 kommer att tas upp. Det är klubbarna som själva får bestämma. 

Kontakta Clas-Göran Elofsson, angående årets jubilarer. 

 

§§ 78 SBF – information. 

Togs upp under §§ 76, rapport från DOG-möte. 

 

§§ 79 DF –information/kommunikation 

Vilande 

 

§§ 80 Sportgren/SGA 

Thorsten är fadder för racing och har haft kontakt med dem. De har fått besked om att de måste utse 
en person som vi kan kontakta, inte fyra ,som i nuläget. 

 

§§ 81 Utbildning 

Racingskolan har fått tillstånd att ha en utbildning för endast förare, 23-24/5. Thorsten kommer att 
besöka dem på Ring Knutstorp. 

 

 

 



 

§§ 82 Idrottonline/Hemsida 

Kai utbildar Jenny o Thorsten om hur man uppdaterar hemsidan. Kommer att ske via Skype. 

 

§§ 83 Inkommen post/skrivelser/framkommande 

Lennart blir ny kontaktperson för one.com. Han behöver ett underskrivet protokoll från det 
konstituerande mötet. Kai o Lotta ordnar detta. 

Inbjudan till Hässleholms GP kommer att läggas ut på hemsidan. Osäkert om tävlingen kommer att 
genomföras. FHM, RF och regeringen har sista ordet. 

 

§§ 84 Ärendebank 

Vilande 

 

§§ 85 Nästa möte 

Ordförandemöte 27/5 via Teams kl. 20. 

Nästa möte blir via Skype 3/6 2020. 

 

§§ 86 Mötets avslutande 

Kai avslutade mötet. 

 
 

Vid protokollet:     Justeras 

 

Liselott Schönström                  Kai Koivuranta 

 

 


